

## FINANCIAL ADMINISTRATION ACT

Pursuant to section 77 of the *Financial Administration Act*, the Commissioner in Executive Council orders as follows:

1. The Minister of Justice is, in relation to contracts of indemnification made by him with the members of the board of the Legal Services Society, exempt from the provisions of the *Financial Administration Act*.

Dated at Whitehorse, in the Yukon Territory, this 13th day of April, 1994.

---

Commissioner of the Yukon

## LOI SUR LA GESTION DES FINANCES PUBLIQUES

Le Commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 77 de la *Loi sur la gestion des finances publiques*, décrète ce qui suit :

1. Le ministre de la Justice est soustrait à l'application de la *Loi sur la gestion des finances publiques* en ce qui concerne les contrats d'indemnisation qu'il peut conclure avec le conseil de la Société d'aide juridique.

Fait à Whitehorse, dans le territoire du Yukon, ce 13 avril 1994.

---

Commissaire du Yukon